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porteret papir. For det andet er det sådan, at 
de danske papirproducenter afsætter en hel 
del af det delvise genpapir, altså det hvide 
genbrugspapir, som de fremstiller i dag, til 
det offentlige marked, og dette marked falder 
så væk. Det vil sige, at en meget stor del af 
det papir, der samles ind i Danmark, går til 
produktion, der skal eksporteres igen. Det vil 
sige, at vi kommer ud i en situation, hvor vi 
skal eksportere den store del af det dansk 
fremstillede genbrugspapir og til gengæld 
importere alt det, der skal bruges i den of- 
fentlige sektor. 

Den situation kunne man måske undgå, 
hvis man i stedet for satte dette her i værk 
over nogle etaper, altså siger, at vi i første 
omgang stiler imod f.eks. 30 pet. gråt papir i 
den offentlige sektor, hvorefter vi gør alt, 
hvad vi kan for at få en dansk produktion af 
gråt papir i gang, og så øger vi procentdelen 
over nogle år. På den måde vil man kunne 
undgå den dér sjove forretning, hvor vi skal 
importere det hele til den offentlige sektor og 
skal eksportere en stor del af det dansk frem- 
stillede genbrugspapir. 

(Kort bemærkning). 

Dorte Bennedsen (S): 
Jeg er meget enig med fru Anne Grete 

Holmsgård i, at det er vigtigt at sikre, at vi 
gør vort til, at vi kan få en dansk industri i 
gang på dette område, og det var faktisk og- 
så det, jeg mente med mine slutbemærknin- 
ger om, at vi var villige til i udvalget at drøf- 
te selve ikrafttrædelsestidspunktet, herunder 
selvfølgelig også en fleksibel ikrafttrædelse af 
forslaget, under forudsætning af at de danske 
papirvirksomheder vil spille med. Hvis de vil 
være med til at bygge en produktion op, sy- 
nes jeg, det er rimeligt at lave en fleksibel 
ikrafttrædelse af forslaget. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Afstemning 

Forslagets overgang til anden (sidste) be- 
handling 
vedtoges uden afstemning. 

Anden næstformand (Povl Brøndsted): 
Jeg foreslår, at forslaget til folketingsbe- 

slutning henvises til miljø- og planlægnings- 

udvalget. Hvis ingen gør indsigelse mod det- 
te forslag, betragter jeg det som vedtaget. 
(Ophold). Det er vedtaget. 

Meddelelser fra formanden: 

Anden næstformand (Povl Brøndsted): 
Der er ikke mere på dagsordenen. 

Medlemmer af Folketinget Pelle Voigt 
(SF), Ingerlise Koefoed (SF), Carsten Ander- 
sen (SF) og Ebba Strange (SF) har meddelt 
mig, at de til forsvarsministeren ønsker at 
stille følgende: 

Forespørgsel. 
»Vil ministeren sikre, at Parkteatrets loka- 

ler på Østerbrogades Kaserne fortsat anven- 
des til kulturelle formål som foreslået af Kø- 
benhavns Kommune, Østerbro Kulturforsy- 
ning og lokalrådet på Østerbro?« 

(Forespørgsel nr. F 20). 

Medlemmer af Folketinget Albrechtsen 
(VS) og Pelle Voigt (SF) har meddelt mig, at 
de til udenrigsministeren og fòrsvarsministe- 
ren ønsker at stille følgende: 

Forespørgsel. 
»Kan ministeren oplyse, hvad regeringen 

vil gøre for at få afklaret, om det nye pha- 
sed-array-radaranlæg på Thulebasen er op- 
ført i strid med bestemmelserne i ABM-trak- 
taten?« 

(Forespørgsel nr. F 21). 

Der er foretaget ændringer i følgende ud- 
valg: 

Miljø- og planlægningsudvalget (22/1 87): 
Udtræder: Tinning (VS) 
Ny stedf.: Gade (SF) 
Udtræder: Gade (SF) 
Ny stedf.: Tinning (VS). 

Forsvarsudvalget (23/1 87): 
Udtræder: Bernhard Baunsgaard (RV) 
Ny stedf.: Bilgrav-Nielsen (RV). 

Folketingets næste møde afholdes tirsdag 
den 27. januar 1987 kl. 13.00. 
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[Anden næstformand] 

Angående dagsordenen skal jeg henvise til 
den i salen opslåede dagsorden. 

Angående Folketingets arbejde de følgen- 
de dage i den pågældende uge skal jeg henvi- 

se til den omdelte ugeplan. 

Mødet hævet kl. 14.41 


